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Van het bestuur 
In deze nieuwsbrief leest u van alles over de herindeling van de Krimpenerwaard. 
Door allerlei commissies wordt er al hard gewerkt aan de voorbereidingen. 
Aan onze leden willen we vragen om de onlangs uitgedeelde vragenlijst nog in te vullen en in 
te leveren bij een van de bestuursleden. Zo kan het bestuur zien wie er interesse heeft om 
een kleinere of grotere taak voor de ChristenUnie te verrichten. Dit kan gaan om interesse 
voor het fractiewerk, maar evengoed om bereidheid tot het folderen van een paar straten 
(promotiewerk). Ook niet- leden die ambities of interesses hebben, worden van harte 
uitgenodigd om dit aan te geven!  
 
Van de fractie 
 
Fusie? 
Vrijdag 31 januari jl. bezocht de vaste Kamercommissie  voor Binnenlandse zaken de 
Krimpenerwaard in verband met het ingediende wetsvoorstel voor de vorming van één 
Krimpenerwaardgemeente van de gemeente Schoonhoven, Bergambacht, Vlist, Nederlek  
en Ouderkerk. 
 Een herindeling die niet vanzelf gaat. Een herindeling die niet van onderop komt maar 
opgelegd is. Een herindeling die ook niet de beste keuze is. Een herindeling die mogelijk 
over 12 jaar al weer een vervolg krijgt… Kortom, er was genoeg om over te praten op 31 
januari. Dat werd dan ook gedaan door vertegenwoordigers van de 5 gemeenten en Krimpen 
aan den IJssel. De Kamerleden hebben zich laten informeren en ondertussen ook al vragen 
gesteld aan het Kabinet. Vragen die te maken hebben met onze zorgen, maar die ook een 
strekking hebben van gelatenheid – zo zou je uit het verslag kunnen filteren – en een K5 
blijkbaar als oplossing zien voor dit langlopende proces. 
 
De Kamers zijn de komende tijd aan zet, en we zullen het aan ook aan de wijsheid van de 
bewindslieden moeten overlaten wat het oordeel zal zijn, want wij hebben ook onze eigen 
verantwoordelijkheid, die we niet moeten laten overschaduwen door het proces van 
herindeling. 
 
Want het proces van voorbereiding om te komen tot een herindeling is wel gestart. Er moet 
immers heel veel gebeuren. Maar de zorg voor onze gemeente en inwoners mag daardoor 
niet in het gedrang komen. Veel dagelijkse zaken gaan gewoon door en moeten ook zonder 
mankeren uitgevoerd worden. De klantvriendelijkheid en de snelheid van reageren op vragen 
en brieven van inwoners mag niet onder vuur komen te liggen door de druk die nu op de 
ambtenaren wordt gelegd.  
 Er komt veel op hun bordje te liggen omdat we als K5 zo weinig mogelijk extra kosten 
willen maken tijdens de uitvoering van het fusieproces en dus zoveel mogelijk zelf willen 
doen. Daarnaast is het voor hen natuurlijk spannend welke gevolgen de herindeling voor hen 
zal hebben. Daar willen we oog voor hebben. Waar mogelijk moet iedereen een passende 
plek krijgen binnen de nieuwe organisatie. 
 
Nagedacht wordt over hoe de nieuwe gemeente er uit zou moeten zien. Wat voor gemeente 
willen we zijn in deze tijd? Uiteraard kunnen we daar nog niet heel gedetailleerd iets over 
zeggen. Dat is aan de nieuwe gemeenteraad. Maar een globale visie moet er wel zijn. Er is 
overeengekomen dat er zoveel mogelijk gecommuniceerd gaat worden naar onze inwoners 
via een speciaal daarvoor in het leven geroepen internetpagina. En eventueel via de 
plaatselijke kranten.  
 
Ondanks het feit dat we misschien pas in september zekerheid hebben over het wel of niet 
doorgaan van de herindeling staat er wel een verkiezing op ons te wachten: op DV 19 
november 2014 zullen er uitgestelde gemeenteraadsverkiezingen plaatsvinden.  



Voor óf de nieuwe gemeente óf voor de huidige gemeenten. U begrijpt dat we ook daar nu 
ons mee bezig gaan houden. Een spannend proces. We moeten een verkiezingsprogramma 
gaan schrijven voor 1 gemeente waarin alle kernen recht wordt gedaan en zij hun eigen 
‘kleur’ behouden. De kiesverenigingen zullen moeten gaan fuseren tot één kiesvereniging 
Krimpenerwaard.  Een kandidatenlijst moet worden opgesteld en er zal nagedacht worden 
over hoe verder? Naast wijsheid en inzicht die de bestuursleden nodig hebben is er ook 
menskracht en denkkracht nodig. Mogen wij u uitnodigen om met ons de schouders er onder 
te zetten? Dat kan door input te geven voor ons verkiezingsprogramma maar ook door u in te 
zetten voor het praktische werk tijdens de laatste weken voor de verkiezingen. Het klinkt nog 
ver weg, maar tijd gaat snel. 
 
Zoals gezegd gaat het ‘gewone’ werk door. In het kort praten we u over een aantal zaken bij. 
 
Veer Gouderak – Moordrecht 
Voor de ChristenUnie is er geen enkele twijfel mogelijk of er een veer Gouderak – 
Moordrecht moet zijn. Dat komt de leefbaarheid en bereikbaarheid voor Gouderak ten 
goede. Als blijkt dat een veer zoals dat nu bestaat niet meer mogelijk is, dan moet er ingezet 
worden op een fiets- voetveer. Het College is zich gelukkig ook bewust van die noodzaak en 
denkt mee over mogelijkheden om een verbinding op wat voor manier dan ook mogelijk te 
maken.  
 
Nieuwbouw Gouderak Centrum 
De nieuwbouw woningen ‘Gouderak Centrum’, zijn ondertussen opgeleverd.  
Het is een prachtig plekje geworden om te wonen!  
Wij hopen dat de Hervormde Gemeente ook snel tot nieuwbouw van het Baken kan 
overgaan. 
 
Kerkweg Ouderkerk a/d IJssel 
Er wordt nog steeds hard gewerkt aan de Kerkweg. Het is een lang traject, maar het wordt 
prachtig! Verwacht wordt dat half april de afwerking plaatsvindt. 
 
Geerestein 
Afgelopen zomer werden we opgeschrikt met de mededeling dat Geerestein zou gaan 
sluiten. Er was veel onduidelijkheid. Wel was helder dat verzorging en verpleging niet meer 
mogelijk was. De mensen die woonden op de verpleeg- en verzorgafdeling van Geerestein 
hebben ondertussen elders een plekje gevonden. Dit is veel sneller gegaan dan was 
aangegeven afgelopen zomer. Zorgpartners Midden-Holland heeft dan ook besloten om de 
gehele afdeling nu al te sluiten. 
 
Voor de ChristenUnie is dit een tegenvaller; wij hadden graag gezien dat er op enige manier 
toch verpleeg- of verzorgplekken in de eigen gemeente behouden zouden kunnen worden. 
Wat nu blijft zijn de 67 aanleunwoningen waar 24 uurs zorg mogelijk blijft en een 
activiteitenruimte. Wij zijn blij met de inzet van het College om te bezien in hoeverre de 
gemeente kan investeren of een steentje bijdragen aan de activiteitenruimte. Niet zozeer 
financieel, maar ook welke mogelijkheden er zijn voor instanties/organisaties. 
Wij vinden het ook belangrijk dat het College blijft streven om de 24 uurs zorg mogelijk te 
houden.  
 
Veenweidepact 
Het Veenweidepact heeft alle aandacht van het College. Wethouder Segers zet zich volledig 
in om de uitspraak van de Raad – garanties geld en behoud agrarische activiteiten voor 
boeren die willen blijven - uitvoering te geven. Geen eenvoudige opgave, gezien de vele 
partijen die partner zijn en meepraten. We houden vinger aan de pols omdat dit een 
onderwerp is dat ons zeer aan het hart gaat.  
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